

## BLISS NATIVE BALSAM

Many concerns who manufacture a remedy for coughs and colds have, because it contained opiates, been compelled to change the formula.

BLISS NATIVE BALSAM has never had to change its formula, it is free of opiates or any other habit forming drugs. It can be safely administered without danger of "having to keep taking it."

Its use will quickly relieve those troubles that affect the THROAT, BRONCHIAL TUBES or LUNGS which COUGHS, COLDS, HOARSENESS and BRONCHITIS attack and which many times, if allowed to continue, develops into Consumption.

GRIPPE and INFLUENZA often leave you with a dry hacking cough, to relieve this many people have used BLISS NATIVE BALSAM.

BLISS NATIVE BALSAM is put up in two sizes, a large size for 50c, a small size for 25c.

Remember that all of our preparations have been put upon the market only after a careful study has been made of results, and they are backed up and guaranteed by a firm which has been in business since 1888, whose marvelous success has been because they manufacture goods of MERIT.

## BAUME INDIGÈNE DE BLISS

Beaucoup de compagnies qui manufacturent un remède pour la toux et le rhume ont, parce qu'il contenait des narcotiques, été obligé de changer leur formule.

Le BAUME INDIGÈNE de BLISS n'a jamais eu besoin d'être changé, il est exempt de narcotiques ou toutes autres drogues formant une habitude. Il peut être administré sans danger d'être obligé de continuer à en prendre.

Son usage soulagera rapidement les désordres qui affectent la GORGE, les TUBES BRONCHIQUES ou les POU-MONS avec la TOUX, RHUMES, ENROUEMENT et attaques de BRONCHITES et qui souvent, si on les laissent continuer, tournent en Consommation.

La GRIPPE et l'INFLUENZA vous laissent souvent avec une toux sèche, pour la soulager, beaucoup de gens ont employé le BAUME INDIGÈNE de BLISS.

Le BAUME INDIGÈNE de BLISS se vend en deux grandeurs, une grande bouteille pour 50c, une petite bouteille pour 25c.

Remarquez que toutes nos préparations ont été mises sur le marché qu'après qu'une étude soigneuse eut été faite des résultats, et elles sont recommandées et garanties par une maison qui a été en affaires depuis 1888, dont le merveilleux succès est parce qu'elle manufacture des marchandises de MÉRITE.

### CLIP THIS COUPON

Write your name and address in full, return to The Alonzo O. Bliss Medical Co., Montreal, Can., and receive a free sample of Bliss Native Herbs.

Name.....

Street address or R. F. D.....

Post Office.....Prov.....

Be sure to write name and address plainly.

### DECOUPEZ CE COUPON

Ecrivez votre nom et adresse, retournez-le à la Cie. Médicale Alonzo O. Bliss, Montreal, Can., et vous recevrez un échantillon gratis d'Herbes Indigènes de Bliss.

Ecrivez le nom et l'adresse lisiblement.